
Referat fra Generalforsamling for Jazz i Thy den 29. april 2015 

Dagorden for den ordinære generalforsamling: 

1.  Valg af dirigent 

2.  Valg af referent 

3.  Bestyrelsens beretning 

4.  Fremlæggelse og godkendelse af regnskab  

5.  Forslag fra medlemmerne 

6.  Fastsættelse af kontingent 

7.  Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant  

8.  Valg af revisor og suppleant 

9.  Evt. 

Ad1 Knud Allan Knudsen blev valgt, og han kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt.  

Ad 2:  Irene Vils valgt  

Ad 3:  Beretning for 2014 

 
1. Aktiviteter: Der var planlagt 9 arrangementer i 2014: 
 
 Der blev afholdt koncerter i første halvår med  
  
 Organic3 m. Benjamin Koppel 
 Line Kruse  
 New Jungle Orchestra  
 Caroline Henderson 
 Camilla Dayyani 
 Frokostjazz med Tea for Two 
   
 I andet halvår var gæsterne 
 Kristin Korb 



 Hess/AC/Hass 
 Niclas Bardeleben 
  
 Tilhørere: Gns. blev på den pæne side af 80. Svagt stigende tendens fra 2012 

fastholdt i 2013 og 2014. 2015 viser foreløbig en pæn stigning i forhold til 
dette. 

 
2. Økonomi: 2014-økonomien: Regnskabet viser et resultat, så tæt på balance, som man 

kan forestille sig. Dette er en klar forbedring i forhold til de forrige to år og 
skyldes pænt besøgte koncerter samt en stram udgiftsstyring. 

  
 Kontingenter: Godt 130 medlemmer a 150 kr. 
 Svarende til året før – samme tendens kan ses i år. 
 
 Entréer – faste, nedsatte priser, også unge-rabatten. Alt i alt tilfredsstillende 

indtægtsniveau på denne konto. 
 
 Indirekte støtte fra Sparekassen Thy. 
 
 Statens Kunstråd med kr. 24.500 og Thisted Kommune med kr. 38.000 

støttede os i 2014 med i alt kr. 62.500. Samme niveau som i de seneste år. I 
2015 er støttebeløbene i alt på kr. 76.920. Altså en pæn stigning fra 
Kunstrådets side. 

 
3. Politik: Antal arrangementer, typer af arrangementer: 
 
 2015: Der planlægges med 10 arrangementer p.g.a. støttebetingelserne. 

Økonomien ser fornuftig ud, da publikumstallet ligget højt i år.  
 
 Stor succes med jazzbuffet. 
 
 Sandsynligvis ingen problemer med at holde 
 budgettet i år. 
   
4. Foreningsarbejdet Samarbejdet med lokale musikudbydere - specielt Rytmus - går helt 

gnidningsfrit. Annoncering i Thisted Dagblad og distriktsbladene sammen med 
Thisted Musikteater, Rytmus, Thisted Teaterkreds m.fl. 

   
 Plantagehusets fremtid er til debat. Vi deltager. 
 
 Kulturelt samråd fortsætter sit arbejde. 
    



 Bestyrelsen har afholdt 5 bestyrelsesmøder i 2014. Bestyrelsesmedlemmerne 
deler de mange funktioner mellem sig. 

 
 Arrangementerne afvikles af bestyrelses- medlemmerne og deres ægtefæller. 

Tak til alle for en stor indsats i 2014 og foreløbig i 2015. 
 

Kommentarer til beretningen:  

Der blev fremsat forslag om en hurtigere opvaskemaskine i anretterkøkkenet i 
Plantagehuset. Der findes et fuldt udstyret køkken et andet sted i huset, men 
dette er i øjeblikket ikke tilgængeligt. Måske kunne et lille ”kursus” i brug af 
opvaskemaskinen afhjælpe tidsaspektet og temperaturen. 
Lyd- og lysanlæg skal diskuteres med Plantagehuset. 

Beretningen tages til efterretning og godkendes. 

 

 

Ad 4:  Det reviderede regnskab blev fremlagt. 

 Regnskabet viser en flot balance og godkendes uden bemærkninger. 

   

Ad 5:  Ingen indkomne forslag. 

  

Ad 6:  Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 150 kr. 

 Billetpriser:  

 Ikke medlemmer: 150 kr., medlemmer 100 kr., unge 50 kr., dog forhøjede priser ved det 
kommende arrangement med Annisette. Billetter til dette arrangement, som finder sted den 
28.11.2015 i Teutonersalen, kan nu købes på turistkontoret/billetten.dk, der vil være barsalg 
i salen under koncerten. 

Tiltrædes af generalforsamlingen. 

Ad 7:  Ove og Sigurd blev genvalgt. Ole Andersen blev valgt som suppleant. 



Ad 8:  Asger Sylvest Pedersen og Mona Hansen blev genvalgt som henholdsvis revisor og 
revisorsuppleant. 

Ad 9:  Evt. 

  

Dato: 

_________________________   ___________________________  

Irene Vils, referent     Knud Allan Knudsen, dirigent 


